
Zápis 
ze setkání OV Hýlov  s panem místostarostou

 dne 12. srpna 2015 v 18.30 v pezionu U Hasičů

Za OV Hýlov přítomni: Ing. Jan Hůla, Mudr. Jitka Návratová, Radmila Jablonská, Jitka Prokopová,MBA,
Jaroslav Varga, Ing. Tomáš Vašica

Omluven: Ing. Jan Czernin
   Host: Ing. Jakub Unucka, MBA, místostarosta

Program:

1. pan místostarosta, písemné vyjádření k požadavkům z veřejného OV

2. potvrzení v obsazení členů a předsedy OV / Czernín /, viz poslední schůzka, příprava návrhů na doplnění OV

3. pokračování v kulturních akcích tančírna,dílna...

4. návrhy na investice Hýlov 2016

5. schválení jednacího řádu

6. paní Jablonská připraví k předání dokumentaci, finance, materiál OV - předat paní Prokopové vzhledem k 

nepřítomnosti ing. Czernina

1.

Pan místostarosta neměl písemné stanovisko pana starosty, máme o něj požádat pana starostu, požádáme.

K jednotlivým bodům se pan místostarosta vyjádřil následovně:

a) Oprava cesty na Hýlov je v plánu oprav na rok 2016. Pan místostarosta ověří zda je plán schválen a zajistěno 
financování a podá nám zprávu. V tuto chvíli nemá tedy význam dělat úpravy s vazbou na povrh vozovky.

b) Zóna 40km byla v minulosti přechodně po dobu výstavby chodníku.

c)Měření radarem provádí policie 4 dny v měsíci pro Klimkovice na určených měřících místech a řeší se přidánii 
měřících míst. Dohodli jsme, že nám pan místostarosta zajistí statistiku měření zpětně měsíc – výkaz práce

d)Otázka zcizeného radaru- bude instalován nový, na vhodném místě- do konce srpna 2015. 

e) V současné době se zpracovává studie na zlepšení dopravní situace v Centru dopravního výzkumu (CDV), která
mimo jiné řeší zlepšení dopravní situace Klimkovice – Sanatoria. V září bude studie  a budeme informováni. 
Studie by měla zahrnovat infomaci o hlučnosti červeného nástřiku. 

f) Elektrický ohradník – bez vyjádření 

g) Voda z pozemku cesta pana Veselého a pan Juchelky –   celá záležitost se bude řešit pokud vzejde stížnost od 
někoho konkrétního z obyvatel, tím se bude muset město zabývat. Samozřejmě to bude znamenat náklady na 
právní služby.  Další variantou je pravidelné čištění ze strany města, což je možná snazší cesta jak to napravit 
nikoli však správná z pohledu občanů. 

i) Otázka poplatku za odvoz komunálního odpadu je viz Zpravodaj z 4/2015. Způsob platby se nebude měnit.

j) Otázkou změny koeficientu daně z nemovitosti se rada zabývá. Výhled 2017.

k) Investiční akce 2015 – úprava zastávky u „Karoliny“ je v procesu realizace. Přechod u restaurace „U Hasičů“ 
byl požadován v zápise z 11.6. OV Hýlov – vyjádří se pan starosta.

K dalším bodům se vyjádří písemně pan starosta.

OV Hýlov na pana místostarostu vznesl následující požadavky:

a) instalaci zrcadla v zatáčce „U obrázku“ - sdělil, že není problém

b) instalaci 6 dopravních značek tzn. 2X 30km, 2x zatáčka, 2x úsek častých dopravních nehod 

c) doplnění členů dopravní komise města o zástupce z Hýlova

Vzhledem k tomu, že nám nebylo jednoznačně panem místostarostou odpovězeno, s kým má OV Hýlov oficiálně 



jednat, obrátíme se na paní tajemnici (zařídí J. Prokopová).

Osadní výbor považuje za účelné rozšířit svoji působnost na území od „Lípy“. Pan místostarosta doporučil opět se
obrátit s dotazem na paní tajemnici (zařídí J.Prokopová).

2)

           Na dnešní schůzce bylo potvrzeno, že OV Hýlov bude pokračovat ve složení  Ing. Jan Czernin, Ing. Jan 
Hůla, Mudr. Jitka Návratová, Jitka Prokopová,MBA,  Jaroslav Varga.

Radmila Jablonská a ing. Tomáš Vašica potvrdili, že v září z funkcí v OV Hýlov odstoupí.

Další rozšíření členů OV Hýlov bude inzerováno v pozvánce na nejbližší termín setkání  OV Hýlov s občany.

3)

Kulturní akce – tančírna, dílna budou do konce roku 2015 realizovány dosavadním způsobem – tj. Radmila 
Jablonská a ing. Tomáš Vašica. Několikrát byli členy OV Hýlov požádáni, že by bylo efektivní, aby pokračovali v 
těchto aktivitách nejen do konce roku, ale i dále.  Vyjádřili se, že nebudou od nového roku pokračovat pod 
hlavičkou OV Hýlov.

4)

Návrhy na investice 2016 nebyly z časových důvodů projednávány. 

5)

Schválení jednacího řádu – z časových důvodů neprojednán.

6)

Přehled financování za dosavadní období letošního roku předložil prostřednictvím Jitky Prokopové ing. Jan 
Czernín – dopis od paní Alice Chlebovské, vedoucí KIS Města Klimkovic. Výňatek z dopisu viz příloha.

Paní Jablonská k financím sdělila, že do konce roku jsou financemi pokryty akce Tančírna a výtvarná dílna. Na 
příštím setkání OV Hýlov, předloží paní Jablonská členům OV Hýlov přehled akcí do konce roku 2015 s 
předpokládanými výdaji na jejich pokrytí. Případné další podklady související s prací OV Hýlov předá nově 
zvolenému předsedovi. 

Členové se dále dohodli, že  další setkání a aktivity OV Hýlov budou plánovány po dohodě Radky Jablonské a 
ing. Jana Czernina.

Zapsal dne 16.8.2015 Jaroslav Varga 



Příloha k zápisu OV Hýlov 12.8.2015

Výňatek z dopisu  vedoucí KIS Město Klimkovice:

„Osadní výbor Hýlov má k dispozici 30.000 Kč pro rok 2015.

Z této částky už bylo během roku odčerpáno 16.867 Kč, takže k dnešnímu dni tam zbývá 13.133
Kč. 

3399 - KIS   
5169 - osadní výbor Hýlov 1.1.2015 30 000 Kč

materiál 11.3.    2 972 Kč

materiál šití tašek 22.4.    1 400 Kč

kopírování 22.4.       440 Kč

materiál 27.4.    1 117 Kč

občerstvení - stavění máje 14.5.    2 942 Kč

materiál 14.5.    2 170 Kč

pohoštění 22.5.    3 465 Kč

služby 22.5.    1 221 Kč

materiál 22.5.    1 140 Kč

   
   
   
   
   
   
   
Zůstatek 31.12.2015 13 133 Kč

Čerpáno 16 867 Kč


